
  R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 28.08.2008, ora 11,00  în cadrul şedinţei ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: 

Doamnă consilier, domnilor consilieri, domnule prefect, distins auditoriu,
Şedinţa este legal constituită fiind prezenţi 30 de consilieri.   
Lipseşte motivat domnul consilier Iosif Secăşan. 
Se supune la vot motivarea dânsului. Se aprobă în unanimitate.
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.559/21.08.2008, comunicată domnilor 

consilieri în scris prin adresa nr.IV/9984/21.08.2008, potrivit art.106 alin.3 din Legea 
nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa  nr.I/9993/21.08.2008  şi  s-a  adus  la  cunoştinţa 
locuitorilor  prin  publicare  în  Ziarul  „24  de  Ore”  din  data  de  22.08.2008  şi  Ziarul 
„Jurnalul de Caraş-Severin” din data de 22.08.2008.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă  ca  invitaţi:  domnul  deputat  Rusu  Valentin,  domnul  deputat  Iriza 

Marius, domnul prefect Paulescu Anton, directorii instituţiilor deconcentrate, precum şi 
reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai Ziarului “Jurnalul de Caraş-
Severin”,  „24  de  Ore”,  „BANAT  TV”,  „Radio  Reşiţa”,  „ROMPRES”,  
„Ghimpele”,„Radio România Actualităţi” şi „Prisma”.

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect  de  hotărâre  privind  acordarea  titlului  de  „Cetăţean  de  Onoare”  al 

judeţului Caraş-Severin, domnului Anton Ferenschütz.
2.Proiect  de  hotărâre  privind  acordarea  titlului  de  „Cetăţean  de  Onoare”  al 

judeţului Caraş-Severin, domnului prof.univ.dr. Ion Stendl.
3.Proiect  de  hotărâre  privind  acordarea  titlului  de  „Cetăţean  de  Onoare”  al 

judeţului Caraş-Severin, domnului Constantin Lucaci.
4.Proiect  de  hotărâre  privind  rectificarea  bugetului  propriu  al  Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin, pe anul 2008.
5.Proiect de hotărâre de modificare a anexelor nr.3, 7, 14, 21 şi 26 la Hotărârea 

Consiliului  Judeţean  nr.21/12.02.2008  privind  adoptarea  bugetelor  de  venituri  şi 
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cheltuieli,  pe  anul  2008,  a  instituţiilor  şi  serviciilor  publice  de  sub  autoritatea 
Consiliului  Judeţean  sau  finanţate  de  către  acesta,  cu  modificările  şi  completările 
ulterioare.

6.Proiect  de  hotărâre  referitor  la  modificarea  şi  completarea  Hotărârii 
nr.172/2005 privind aprobarea contractării  unui împrumut în cuantum de 62.100.000 
RON pentru  finalizarea  unor  obiective  de  investiţii  ale  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

7.Proiect de hotărâre de modificare a anexelor nr.2 şi 4 la Hotararea Consiliului 
Judeţean nr.  228/15.12.2006 privind aprobarea documentaţiilor tehnico-economice,  a 
indicatorilor  tehnico-economici  şi  a  surselor  de  finanţare  pentru  „Proiectare  şi 
modernizare Palatul Cultural”, „Proiectare şi execuţie unei a extinderi la imobilul Sala 
Polivalentă”,  „Reabilitare  DJ 608A Caransebeş  (DN6) – Staţiunea Muntele  Mic” şi 
„Finalizarea lucrărilor la obiectivul –Sală de şedinţă a Consiliului Judeţean şi extindere, 
reabilitare  şi  modernizare  parter  şi  subsol,  corp  A  şi  corp  B”,  cu  modificările  şi 
completările ulterioare.

8.Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi taxelor speciale pentru activităţi 
şi/sau serviciile prestate de către direcţiile din aparatul de specialitate al  Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin şi direcţiile (serviciile) de sub autoritatea Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin, pentru anul 2009.

9.Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii Consiliului Judeţean nr.56/2005 
privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al Muzeului Banatului 
Montan Reşiţa.

10.Proiect de hotărâre privind numirea Consiliului de Administraţie al Muzeului 
Banatului Montan Reşiţa.

11.Proiect de hotărâre privind numirea Consiliului de Administraţie al Muzeului 
Judeţean de Etnografie şi al Regimentului de Graniţă Caransebeş.

12.Proiect de hotărâre privind numirea Consiliului de Administraţie şi a Comisiei 
de Cenzori la Agenţia de Dezvoltare Economico-Socială Caraş-Severin.

13.Proiect de hotărâre privind numirea unui delegat al Consiliului Judeţean în 
Comisia de analiză a contestaţiilor privind recrutarea-încorporarea constituită la nivelul 
judeţului Caraş-Severin.

14.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin nr.35/2007 privind aprobarea  Actului  Constitutiv al  SC „Ecologica Văliug” 
SRL, modificată.

15.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.36/2007 privind aprobarea Actului Constitutiv al SC „Ecologica Oraviţa” 
SRL, modificată.

16.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin  nr.37/2007  privind  aprobarea  Actului  Constitutiv  al  SC  „Ecologica  Băile 
Herculane” SRL, modificată.

17.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  nr.74/2003  privind 
modificarea şi completarea Actului Constitutiv al SC „Drumuri şi Poduri” SA Caraş-
Severin, cu modificările ulterioare.
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18.Proiect  de  hotărâre  privind  numirea  reprezentanţilor  Consiliului  Judeţean 
Caraş-Severin  în  Adunarea  Generală  a  Acţionarilor  de  la  SC  „Fabrica  de  Produse 
Lactate” SA Oraviţa.

19.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii nr.88/2004 privind aprobarea 
Actului Constitutiv al SC „AQUACARAŞ” SA, cu modificările ulterioare.

20.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean 
nr.163/2005 privind aprobarea Actului Constitutiv al SC „SCHILIFT” SRL.

21.Proiect  de  hotărâre  privind  numirea  reprezentanţilor  Consiliului  Judeţean 
Caraş-Severin în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ special din 
judeţul Caraş-Severin.

22.Proiect  de  hotărâre  privind  desemnarea  unui  reprezentant  al  Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin pentru a face parte din Comisia de acreditare a furnizorilor de 
servicii sociale din judeţul Caraş-Severin.

23.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea şi  completarea Hotărârii  Consiliului 
Judeţean  Caraş-Severin  nr.128/2004  privind  continuarea  în  parteneriat  a  proiectului 
„Centrul de Resurse Comunitare”, pe perioada 2004-2008, modificată.

24.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 
Complexului de Servicii Sociale Comunitare Destinat Protecţiei Copilului Reşiţa.

25.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 
Complexului de Servicii Sociale „Bunavestire” Caransebeş.

26.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 
Centrului de Primire în Regim de Urgenţă a Copilului Reşiţa.

27.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 
Complexului de Servicii „Casa Noastră” Zăgujeni.

28.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 
Centrului de Plasament „Apartamentul” Reşiţa.

29.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 
Complexului de Servicii Sociale „Speranţa” Reşiţa.

30.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 
Complexului de Servicii Sociale „Sfânta Maria” Reşiţa.

31.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 
Complexului de Servicii Sociale Oraviţa.

32.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 
Centrului de Îngrijire şi Asistenţă Oraviţa.

33.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 
Căminului pentru Persoane Vârstnice Reşiţa.

34.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 
Căminului pentru Persoane Vârstnice Sacu.

35.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  nr.89/2008  privind 
desemnarea  unui  reprezentant  din  partea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  în 
Consiliul de Administraţie al Casei de Asigurări de Sănătate a Judeţului Caraş-Severin.

36.Proiect de hotărâre privind desemnarea a doi consilieri judeţeni pentru a face 
parte  din  Comisia  pentru  vânzarea  spaţiilor  medicale  proprietate  privată  a  judeţului 
Caraş-Severin, respectiv din comisia de contestaţii.
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37.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Programului  de  restructurare  al  SC 
„Drumuri şi Poduri” SA Caraş-Severin.

38.Proiect  de  hotărâre  pentru  aprobarea  Planului  judeţean  de  restructurare  a 
instituţiilor rezidenţiale pentru persoanele adulte cu handicap, pe anul 2008.

39.Proiect de hotărâre privind reorganizarea Comisiei de evaluare a persoanelor 
adulte  cu  handicap  Caraş-Severin  şi  aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi 
Funcţionare.

40.Proiect de hotărâre privind aprobarea participării  judeţului Caraş-Severin la 
constituirea Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară pentru Managementul Situaţiilor 
de Urgenţă – ADIVEST.

41.Proiect de hotărâre privind participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin, în 
calitate  de  partener  la  co-finanţarea  şi  implementarea  proiectului  „Telemunca: 
Oportunitate  de  revalorizare  a  zonelor  rurale”,  realizat  cu  contribuţia  financiară 
nerambursabilă din partea Uniunii Europene.

42.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.60/2007 privind aprobarea asocierii Consiliului Judeţean Caraş-Severin cu 
Inspectoratul Şcolar al judeţului Caraş-Severin şi autorităţile locale pentru cofinanţarea 
proiectului  „Şcoală  incluzivă  –  o  şcoală  pentru  toţi  şi  pentru  fiecare”,  realizat  cu 
contribuţia financiară nerambursabilă din partea Uniunii Europene.

43.Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  statelor  de  funcţii  din  cadrul 
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

44.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin  nr.15/24.02.2006  privind  aprobarea  organigramei,  a  statelor  de  funcţii,  a 
Regulamentului cadru de organizare şi funcţionare şi a fişelor de evaluare a posturilor 
la  Direcţia  Generală  de  Asistenţă  Socială  şi  Protecţia  Copilului  Caraş-Severin,  cu 
modificările ulterioare.

45.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin nr.167/2004 privind înfiinţarea Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului 
Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

46.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin nr.104/2004 privind înfiinţarea Direcţiei de Administrare a Domeniului Public 
şi Privat a  judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

47.Proiect  de hotărâre pentru modificare Hotărârii  Consiliului Judeţean Caraş-
Severin  nr.210/05.12.2006  privind  aprobarea  preluării  Centrului  de  Îngrijire  şi 
Asistenţă  Reşiţa,  din  subordinea  Consiliului  Local  al  Municipiului  Reşiţa,  cu 
modificările şi completările ulterioare.

48.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  planului  de  şcolarizare  la  Şcoala 
Populară de Arte şi Meserii Reşiţa, pe anul şcolar 2008-2009.

49.Proiect de hotărâre privind aprobarea co-finanţării proiectului „Centrul pentru 
adăpostirea victimelor violenţei în familie”,  realizat cu finanţarea Agenţiei Naţionale 
pentru protecţia Familiei.

50.Informare  privind  constatarea  contravenţiilor  şi  aplicarea  sancţiunilor 
prevăzute de O.G. nr.43/1997, activităţi desfăşurate de persoane împuternicite în acest 
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sens din cadrul Direcţiei  de Administrare a Domeniului  Public  şi  Privat  a judeţului 
Caraş-Severin.

51.Raport privind activitatea desfăşurată de Şcoala Populară de Arte şi Meserii 
Reşiţa în anul şcolar 2007-2008.

52.Raport  de  activitate  al  Căminului  pentru  Persoane  Vârstnice  Reşiţa  pentru 
perioada 01.01.2007 – 31.12.2007. 

53.Raport  privind  activitatea  desfăşurată  în  Complexul  de  Servicii  Sociale 
„Speranţa” Reşiţa şi rezultatele obţinute în perioada 01.01.2007 – 31.12.2007.

54.Informare  cu  privire  la  participarea  unei  delegaţii  a  Consiliului  Judeţean 
Caraş-Severin la o reuniune de lucru privind proiectul „Studiu de fezabilitate pentru 
drumul local Vrsac – Markovac – graniţa cu România”, ce a avut loc la Vrsac, Serbia, 
în data de 27 iunie 2008.

55.Informare  privind participarea  unei  delegaţii  a  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin la întâlnirea de lucru desfăşurată la Vârşeţ, Republica Serbia în perioada 24-26 
iunie 2008 în cadrul proiectului „Centrul de informare a atracţiilor turistice BANAT la  
Gărâna”.

56.Informare  cu  privire  la  participarea  unei  delegaţii  a  Consiliului  Judeţean 
Caraş-Severin la sărbătorirea a 150 ani de la înfiinţarea liniei de circulaţie Jasenova – 
Vrsac, Serbia, în data de 20 iulie 2008.

57.Întrebări. Interpelări.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Avem  o  ordine  de  zi  laborioasă. 

Continuăm practic, cu numirea Adunărilor Generale şi a Consiliilor de Administraţie la 
fel de fel de instituţii subordonate. Vă propun să aprobăm această ordine de zi, mai 
puţin punctul 49, care din motive de reglementări apărute ulterior momentului în care 
am stabilit această ordine zi, va fi reprogramat pentru şedinţa din luna septembrie sau 
octombrie. 

Cine este „pentru” această ordine de zi? Abţineri? Împotriviri?
Se aprobă în unanimitate.
Înainte  de  a  începe  să  dezbatem  fiecare  punct,  vă  consult  dacă  în  afara 

înţelegerilor între cei 3 lideri de grup, ai celor 3 grupuri politice din Consiliul Judeţean, 
există  propuneri  pentru  conducerile  instituţiilor,  alte  propuneri  pentru  conducerile 
instituţiilor, pe care le vom vota astăzi. Există? Nu. În contextul în care vom funcţiona, 
hai să spunem compensatoriu, pe anumite numiri şi pentru consiliile de administraţie 
aşa cum v-aţi înţeles între dumneavoastră, cei 3 lideri, există alte propuneri? Nu există. 
Atunci vă rog să fiţi de acord să redactăm buletinele de vot. Cine este „pentru”? Se 
aprobă în unanimitate.

Domnul  consilier  Zaberca  Vasile  Mircea:  Domnule  preşedinte,  distinşii  mei 
colegi, din respect faţă de dumneavoastră, faţă de cei care m-au ales şi în egală măsură 
profit  de  faptul  că  este  media  aici,  o  să  vă  dau citire  unei  adeverinţe  venite  de  la 
Consiliul Naţional pentru Studierea  Arhivelor Securităţii. Citesc esenţa! 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: O clipă, este o problemă a ta personală?
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Da şi vreau să o clarificăm aici. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bine, vă rog
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Domnul consilier  Zaberca Vasile Mircea: „Adeverim prin prezenta, nu există 
date ori documente din care să rezulte calitatea de lucrător sau colaborator al securităţii, 
în sensul legii, cu privire la domnul Vasile Mircea Zaberca -fiul”. Putea să fie atacată în 
contencios administrativ, nu a fost atacată. Îmi pare rău că s-a născut un avorton şi a 
dispărut.  Dacă  va  reapărea,  vă  spun  public,  vă  respect  prea  mult,  dau  în  judecată 
respectivul ziar. Puteţi să fiţi sigur că aveţi un coleg absolut curat. Vă stă la dispoziţie! 
Mulţumesc, domnul preşedinte.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Nici nu ne-am îndoit! Nu ştiu la ce se 
referă exact domnul Zaberca, dar sigur, fiind consilier judeţean cred că a fost normal, 
ca noi în plenul Consiliului Judeţean să-i acordăm această posibilitate de a prezenta un 
document legat de domnia sa.

Dacă există completări sau observaţii vis-a-vis de procesul verbal al şedinţei de 
consiliu din 11 iulie 2008? Nu sunt.

Supun la vot aprobarea procesului verbal din 11 iulie 2008. Cine este „pentru”? 
Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect  de  hotărâre  privind  acordarea  titlului  de  „Cetăţean  de  Onoare”  al 

judeţului Caraş-Severin, domnului Anton Ferenschütz.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Cu permisiunea dumneavoastră,  o să 

vorbesc despre toate cele 3 proiecte de hotărâre care se referă la acordarea titlului de 
cetăţean  de  onoare  al  judeţului  Caraş-Severin.  Este  vorba  de  domnul  Anton 
Ferenschütz,  de  domnul  profesor  universitar  doctor  Ioan  Stendl  şi  nu  Ion  cum aţi 
redactat  dumneavoastră  şi  domnul  Constantin  Lucaci.  Aşa  cum ştiţi,  primele  două 
propuneri  vin  din  partea  Forumului  Democrat  German.  A  treia  propunere,  este  o 
propunere  pe  care  ne-am  asumat-o.  Domnul  Anton  Ferenschütz  este  unul  din 
simbolurile Reşiţei, a fost un handbalist de valoare, a fost deportat, este un pictor de 
valoare. Este  unul din artizanii legăturilor de prietenie între Reşiţa şi Bielefeld, dar nu 
numai,  în  general  între  judeţul  Caraş-Severin  şi  Renania  de  Nord  Westfalia.  Am 
considerat să supun votului dumneavoastră propunerea pe care în acest sens a făcut-o 
Forumul Democrat German. Dacă vreţi, într-o altă accepţie cred că Anton Ferenschütz 
este  unul  din  cazurile  clasice  pentru  secolul  trecut,  deportat,  revenit  în  România, 
trăieşte în Germania şi după revoluţie trăieşte şi în România, aici la Reşiţa unde are un 
apartament. Al doilea, probabil viitor cetăţean de onoare al judeţului Caraş-Severin este 
profesorul universitar doctor Ioan Stendl, unul din cei mai mari pictori pe care îi are 
România,  decanul Facultăţii  de Arte Plastice.  Un om care nu numai că nu a plecat 
sufleteşte niciodată din Reşiţa, dar a şi donat Muzeului Banatului Montan o importantă 
colecţie de picturi. Este unul, repet, din cei mai mari pictori pe care îi are România şi 
sigur, aşa cum se întâmplă posteritatea îl va consacra, îi va consacra opera şi un erudit 
pentru  că  este  un  cadru  universitar  important.  În  fine,  a  treia  personalitate  este 
sculptorul Constantin Lucaci pe care îl vedem la Reşiţa în fiecare zi, pentru că el a 
realizat această fântână din centrul Reşiţei, fântâna cinetică. Şi nu numai această operă 
îi  marchează  existenţa,  în  multe  alte  oraşe  din  România,  dar  şi  peste  hotare  există 
sculpturi  ale  lui  Constantin  Lucaci,  originar  din  Bocşa.  Dacă  sunteţi  de  acord  să 
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spunem la vot  unul după altul  aceste  3 proiecte? Există  obiecţii?  Nu. Se aprobă în 
unanimitate.

Punctul 1 al ordinii de zi:
1.Proiect  de  hotărâre  privind  acordarea  titlului  de  „Cetăţean  de  Onoare”  al 

judeţului Caraş-Severin, domnului Anton Ferenschütz.
Supun la vot  art.1  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 

sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.2  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

Punctul 2 al ordinii de zi:
2.Proiect  de  hotărâre  privind  acordarea  titlului  de  „Cetăţean  de  Onoare”  al 

judeţului Caraş-Severin, domnului prof.univ.dr. Ioan Stendl.
Supun la vot  art.1  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.2  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

Punctul 3 al ordinii de zi:
3.Proiect  de  hotărâre  privind  acordarea  titlului  de  „Cetăţean  de  Onoare”  al 

judeţului Caraş-Severin, domnului Constantin Lucaci.
Supun la vot  art.1  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.2  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect  de  hotărâre  privind  rectificarea  bugetului  propriu  al  Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin, pe anul 2008.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: În interiorul acestui buget, pe care de 

fapt nu l-am aprobat decât o parte dintre noi la începutul acestui an, facem anumite 
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modificări pentru a reuşi să plătim cheltuielile elementare pentru anumite instituţii ale 
consiliului. Aşa cum am spus şi ieri într-o conferinţă de presă, este bine să o spun şi în 
plenul Consiliului Judeţean, din motive legate de modul în care a fost gândit bugetul 
naţional, Consiliul Judeţean este în postura de a nu avea bani de salarii  pentru el şi 
instituţiile pe care le subordonează, decât cu indulgenţă pentru luna septembrie. Sperăm 
într-o rectificare, cum va avea loc în octombrie, o rectificare din surse proprii, dar abia 
în trimestrul IV din surse proprii. Sperăm o rectificare pentru trimestrul IV şi la nivel 
naţional. Adică, din estimările pe care le avem cu domnul Anderca, circa 80 de miliarde 
din surse proprii vor veni în trimestrul IV. Ceea ce este un semnal pozitiv, în sensul că 
bugetul judeţean colectează poate mai multe taxe decât estima, dar şi în acest context 
vom avea o problema reală, dacă la nivel naţional nu se face rectificarea de buget pe 
care o aşteptăm. Informez consiliul că am demarat o serie de analize pe fiecare din 
instituţiile  subordonate  consiliului,  pentru  a  putea  găsi  modalităţi  de  a  optimiza 
activitatea Consiliului Judeţean. Vreau să vă spun că, apropo de mărimea unor instituţii 
şi este bine să ştiţi, o parte din dumneavoastră cunoaşteţi acest lucru pentru că sunteţi 
consilieri vechi, cu state de funcţii,  aproape 3000 de oameni sunt salarizaţi de către 
Consiliul  Judeţean.  Sunt  în  subordinea  Consiliului  Judeţean,  ceea  ce  reprezintă  din 
punct de vedere al construcţiei instituţionale, un important segment de activitate din 
Caraş-Severin.  Acest  proiect  de  buget  nu  face  decât  să  reaşeze  anumite  fonduri  în 
interiorul bugetului. Dacă sunt observaţii aici? Domnul Ştefănescu.

Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Domnule  preşedinte,  stimată  colegă, 
domnilor colegi, aşa cum am făcut şi înainte de alegerile locale, voi face şi acum şi voi 
avea aceeaşi poziţie şi înainte de alegerile generale. Spuneam atunci că nu trebuie să 
avem  atitudini  care  să  aducă  avantaje  unei  structuri  ideologice  sau  altei  structuri 
ideologice,  din punct  de vedere  al  acţiunilor  noastre  sau mai bine zis,  al  alocărilor 
bugetare.  La  Consiliul  Judeţean  lucrurile  au  fost  bine  cântărite  atunci,  înainte  de 
alegerile locale. Vreau să vă spun, că avem semnale că înainte de alegerile generale vor 
fi repartizaţi bani altfel decât într-un sistem democratic.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Unde? La Consiliul Judeţean?
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu. Pe primării!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Direct de la Guvern?
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Direct de la Guvern.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Aceasta am spus şi eu ieri. Semnalele 

acestea există dinainte de alegerile locale!
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: S-a petrecut şi înainte de alegerile locale. 

Spuneam,  Consiliul Judeţean a atenţionat şi înainte de alegerile locale că nu este bine 
şi nu este corect, ca alocările de surse să se facă direct pe primării cu implicaţii asupra 
votului. Clar! În accepţiunea noastră, asta se numeşte mită electorală, fără nici un fel de 
tăgadă  şi  nu  suntem  de  acord  cu  un  asemenea  comportament.  Un  asemenea 
comportament  poate  duce  datorită  gradului  de  sărăcie  şi  înţelegerii  unor  fenomene 
politice,  la  deformarea votului  de la  30 noiembrie.  De aceea PSD-ul,  reprezentanţii 
Consiliului Judeţean, fac un apel ca, ceea ce se întâmplă din punct de vedere financiar 
să fie cu respectarea cadrului democratic şi alegerilor. Mulţumesc.
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Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Sunt plăcut impresionat că liderul din 
Consiliul Judeţean al Partidului Social Democrat, iată are o asemenea poziţie. Sigur, ne 
putem aminti şi 2004, când înainte de alegerile tot din noiembrie, lucrurile se întâmplau 
la fel, cu alocaţiile direct pe primării, din partea Guvernului. Şi eu am arătat ieri într-o 
conferinţa de presă, că sunt circa 360 de miliarde care au fost alocate direct pe primării 
din noiembrie-decembrie  2007 şi  până în mai 2008, deci 360 de miliarde numai în 
Caraş-Severin. Gândiţi-vă ce înseamnă 41 ori 360 de miliare şi gândiţi-vă aşa cum am 
spus şi ieri şi poate reprezentanţii presei vor prelua acest lucru pentru că nu l-au preluat, 
unde au fost aceşti bani atunci când s-a construit bugetul în 2007. Cum este posibil, 
raportându-ne strict la Caraş-Severin, luându-l ca o medie deşi sunt alocări mai mari în 
alte judeţe,  cum a fost posibil  ca aceşti  bani să nu fi existat  şi  ulterior să-i  dai din 
rezerva bugetară? Mai mult, orice solicitare a noastră şi sigur nu este nimeni vinovat de 
aici de această practică, orice solicitare a noastră la Ministerul Finanţelor pentru alocare 
suplimentară  de  fonduri,  în  condiţiile  în  care  instituţiile  administraţiei  publice  din 
Caraş-Severin nu mai au bani de salarii decât până în septembrie este refuzată, pentru 
că ni se spune că nu aţi cheltuit banii pe care i-aţi primit. Nu i-am cheltuit, pentru că 
aceşti bani vin pe anumite primării. Vin pe cheltuieli curente şi de capital şi nu sunt în 
stare  să-i  cheltuiască.  Şi  suntem analizaţi  pe  structura  totală  a  bugetului  în  Caraş-
Severin!  Sigur,  mă bucur  că  şi  colegul  nostru  Ştefănescu are  această  poziţie.  După 
părerea mea este o poziţie de salutat,  pentru că avem o problemă reală vis-a-vis de 
finanţarea instituţiilor administraţiei publice din Caraş-Severin. Aşa este. 

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Domnule preşedinte, aş dori să spun şi 
eu două cuvinte, personal.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În nume personal domnul Cotarcea vrea 
să spună câteva cuvinte.

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Şi de consilier judeţean. În legătură cu 
această chestiune, vă spun cinstit că nu este numai mită electorală, aceasta este o hoţie! 
Noi am luat atitudine şi populaţia ţării împotriva acestor chestiuni care s-au petrecut, de 
către Guvernul României actual, dar nimic nu s-a făcut. S-a dovedit cu ocazia alegerilor 
locale, că s-au dat bani, s-au mituit oameni ca să fie aleşi alţi. Au fost oamenii în primul 
tur, au ieşit aşa, iar în al doilea tur s-au schimbat,  s-au mituit pe faţă, lucru care îl 
recunosc cu exactitate. Nu vorbesc prostii. De data aceasta, când am auzit că s-au dat şi 
la primării separat, cum aţi dat înainte şi dumneavoastră la PSD, cum au făcut toţi, dar 
aceştia au făcut-o de tot, nu aşa! Aceia au mai dat ici-colo, câte un om care l-au avut 
prin Parlament, ştiţi dumneavoastră la cine mă refer.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Două cuvinte! Aţi spus două cuvinte.
Domnul  consilier  Cotarcea  Haralambie:  Da.  Mi-a  plăcut  de  domnul  Nicu 

Ştefănescu, colegul nostru, că a ridicat această chestiune. Ce nu mi-a plăcut? Noi avem 
şi senatori şi deputaţi. Dacă eu le-am auzit guriţa lor din punctul acesta de vedere, unde 
se  dezbat  aceste  aspecte,  care  stau  acolo  şi  au  participat  la  şedinţele  Consiliului 
Judeţean, au participat oamenii în judeţ, dar nu am văzut o atitudine luată din acest 
punct de vedere. Am ajuns şi eu la concluzia că „hoţ cu hoţ se adună, bob cu bob”, tac 
din gură când este vorba. Lucru care s-a dovedit cu ocazia când a fost vorba să-i trimită 
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în  judecată  pe  câţiva  dintre  ei,  adică  să-i  lase  să-i  cerceteze.  S-au  aliat  imediat, 
împotriva poporului şi aceia doreau din suflet să se întâmple situaţia asta.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bine.
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Atât.
Domnul consilier  Spânu Ion: Domnule preşedinte, vreau să fac comentarii pe 

marginea obiectului în discuţie, adică strict la ..
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: La „cestiune”.
Domnul consilier Spânu Ion. Da, la „cestiune”, deci nu fac consideraţii politice. 

Am înţeles şi mă bucur că aţi dat dispoziţie să se facă un audit la fiecare instituţie 
subordonată Consiliului Judeţean, pentru că mi pare, că această rectificare, sumele care 
se mişcă, sunt cam mari. De aici trag concluzia că fundamentarea bugetului la începutul 
anului nu a fost făcută cum trebuie. Mişcăm 3 miliarde într-o parte, 5 miliarde în alta. 
Dacă se făcea cum trebuie şi e bine dacă acum se face această analiză, la începutul 
anului este normal să se facă rectificări între capitolele bugetului, însă la sume relativ 
apropiate de realitate. Acesta ar fi primul comentariu. 

Al doilea, ar fi în legătură cu această suplimentare de 2.026 mii pentru asfaltarea 
drumurilor de interes local. Cred că era bine şi probabil că există, dar s-a omis să ni se 
pună o anexă cu o listă a acestor drumuri care trebuie realizate cu aceşti bani. Dacă nu 
există, în şedinţa următoare să fie prezentată şi să vedem şi noi ce se întâmplă. Că ne 
trezim că se asfaltează şi se pietruiesc drumuri, despre care nu ştim. Vă mulţumesc.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: O să o prezentăm. Ştiţi cum e, practic 
nebenificiind de o rectificare pe care o aşteptam în august, suntem nevoiţi să facem 
această rectificare în interiorul bugetului pentru a lăsa anumite instituţii să funcţioneze, 
pentru a le permite să funcţioneze, aceasta este problema. Lista o vom prezenta. Pot să 
vă spun că a existat în jur de 15 iulie, o discuţie la Ministerul de Finanţe, în legătură cu 
rectificarea bugetară, dar din nefericire pentru consiliile judeţene nu s-a alocat nimic. 
Nu  suntem  singurul  consiliu  judeţean  în  această  postură.  Practic  toate  consiliile 
judeţene au mari probleme vis-a-vis de finanţarea activităţilor elementare, ca să spun 
aşa.

Supun la vot  art.1  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.2  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.3  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.4  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.5  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect de hotărâre de modificare a anexelor nr.3, 7, 14, 21 şi 26 la Hotărârea 

Consiliului  Judeţean  nr.21/12.02.2008  privind  adoptarea  bugetelor  de  venituri  şi 
cheltuieli,  pe  anul  2008,  a  instituţiilor  şi  serviciilor  publice  de  sub  autoritatea 
Consiliului  Judeţean  sau  finanţate  de  către  acesta,  cu  modificările  şi  completările 
ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Deci, pe cale de consecinţă, în legătură 
cu această modificare a bugetului pe care am votat-o deja.

Supun la vot art.  I al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt.

Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II  al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect  de  hotărâre  referitor  la  modificarea  şi  completarea  Hotărârii 

nr.172/2005 privind aprobarea contractării  unui împrumut în cuantum de 62.100.000 
RON pentru  finalizarea  unor  obiective  de  investiţii  ale  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Despre ce este vorba în esenţă? În 2005, 
după cum bine ştiţi, am câştigat licitaţia pentru drumul Reşiţa - Văliug - Slatina Timiş. 
Din nişte motive, hai să le spunem guvernamentale, în 2007 această investiţie n-a mai 
fost finanţată de către Guvern din fonduri PHARE pentru judeţ. În egală măsură, noi nu 
am consumat tot acest credit. Termenul lui de a fi consumat este mai 2009. Sigur, poate 
fi prelungit şi vom gândi acest lucru în Consiliul Judeţean. La fel de adevărat este că aţi 
aprobat în trecutul mandat un podium pentru Sala Sporturilor, pentru gimnastică. Acest 
podium, în primul rând nu a fost cel pe care l-am contractat. În al doilea rând, era un 
podium vechi. În al treilea rând, ne-am dat seama că suprafaţa de joc care este una 
foarte modernă,  nu se pretează  pentru a monta pe acest  teren un asemenea podium 
foarte greu. Ne-au adus un podium de pe la jocurile olimpice de la Atena. Am avut bază 
legală se reziliem contractul respectiv şi nu cred că Sala Polivalentă poate găzdui un 
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asemenea podium. Mai mult, am depus acum câteva săptămâni un nou proiect de data 
aceasta pe programul operaţional regional, pentru finanţarea drumului peste Semenic 
până la Slatina Timiş. Într-un fel, dacă ar fi să ne consolăm, tot răul este spre bine, 
pentru că participarea Consiliului Judeţean pentru realizarea acestui drum este mult mai 
mică,  este  de  circa  2%,  din  finanţare  fonduri  structurale,  faţă  de  ce  ar  fi  fost  din 
finanţarea pe PAHRE. Deci contribuţia noastră este mai mică, dar trebuie să existe în 
permanenţă această finanţare pe care o primim înapoi. Am considerat să folosim o parte 
din credit şi pentru reabilitarea în continuare a acestei clădiri şi mă refer la partea de 
birouri.  Practic  din  1970-1971  când  a  fost  inaugurată  această  clădire,  cu  excepţia 
acestei părţi, hai să-i spunem oficiale, nu s-a făcut nimic la clădirea respectivă. Toate 
acestea se regăsesc în modul în care regândim hotărârea de consiliu pentru folosirea 
acestui credit. Aceasta este explicaţia foarte succintă a hotărârii pe care vi-o propun. 
Este în interiorul sumei aprobate de mult, în 2005. Anumite cheltuieli nu se mai fac şi 
se fac altele. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.  I al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt.

Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II  al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect de hotărâre de modificare a anexelor nr.2 şi 4 la Hotararea Consiliului 

Judeţean nr.  228/15.12.2006 privind aprobarea documentaţiilor tehnico-economice,  a 
indicatorilor  tehnico-economici  şi  a  surselor  de  finanţare  pentru  „Proiectare  şi 
modernizare Palatul Cultural”, „Proiectare şi execuţie unei a extinderi la imobilul Sala 
Polivalentă”,  „Reabilitare  DJ 608A Caransebeş  (DN6) – Staţiunea Muntele  Mic” şi 
„Finalizarea lucrărilor la obiectivul –Sală de şedinţă a Consiliului Judeţean şi extindere, 
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reabilitare  şi  modernizare  parter  şi  subsol,  corp  A  şi  corp  B”,  cu  modificările  şi 
completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este hotărârea de consecinţă sau apărută 
pe cale de consecinţă, vis-a-vis de ce am votat mai înainte.

Supun la vot art.  I al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt.

Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II  al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi taxelor speciale pentru activităţi 

şi/sau serviciile prestate de către direcţiile din aparatul de specialitate al  Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin şi direcţiile (serviciile) de sub autoritatea Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin, pentru anul 2009.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Este un act de reglementare a acestei 
activităţi care se face în fiecare an. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot  art.1  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.2  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.3  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.4  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.5  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
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*
Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii Consiliului Judeţean nr.56/2005 

privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al Muzeului Banatului 
Montan Reşiţa.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Despre ce este vorba? Până acum tot de 
noi reglementat la vremea respectivă, în Consiliul de Administraţie, făcea parte şi un 
reprezentant  al  municipiului,  al  Consiliului  Local  Reşiţa.  Am considerat  că  nu este 
cazul.  Adică n-am avut de-alungul  timpului  nici  un beneficiu din această  coabitare. 
Atunci cred că este normal să fie 2 reprezentanţi ai Consiliului Judeţean, acolo în acest 
consiliu al muzeului şi de fapt modificăm regulamentul. De exemplu la Caransebeş sunt 
2  reprezentanţi  ai  Consiliului  Judeţean.  Aşa  a  fost  statuată  acolo  funcţionarea 
Consiliului de Administraţie. Observaţii aici? Nu sunt.

Supun la vot art.  I al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt.

Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II  al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: De la punctul 10 până la punctul 36 şi 

ulterior  39  şi  40,  avem vot  secret.  Vă  propun  să  începem votul.  Rog  Comisia  de 
numărare a voturilor să-şi preia atribuţiunile. După ce vom vota, vom discuta punctele 
37,  38  şi  ulterior  de  la  41  până  la  48.  Buletinele  de  vot  sunt?  Da.  Domnul 
vicepreşedinte  Ghiorghioni  va  oficia  acest  gest,  care  prefigurează  un  gest  de  mare 
importanţă, votul secret.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Vă  mulţumesc  domnule 
preşedinte.  Dragi  colegi,  distins  auditoriu,  aşa  cum domnul  preşedinte  a  anunţat  în 
perspectivă, între noi cei 3 lideri au existat negocierile de rigoare. Cu ce aş vrea să vă 
mai reţin atenţia? Cei 2 colegi lideri m-au mandat să fiu pentru operativitate, cel care 
fac propunerile pentru dumneavoastră, colegii din consiliu. V-aş ruga să-mi daţi voie să 
derulăm ordinea de zi. 

Punctul 10.Începem cu Muzeul Banatului Montan Reşiţa. O să dau citire inclusiv 
propunerilor venite de la instituţia muzeului şi anume: domnul Dumitru Ţeicu, domnul 
Leu Valeriu, doamna Ilie Marinela, doamna Albert Carmen, domnul Vidu Micli, iar 
consilieri judeţeni sunt domnul Radomir Nicolae şi domnul  Başag Viorel.

Punctul  11.  Mergem  mai  departe  şi  anume,  Consiliul  de  Administraţie  al 
Muzeului Judeţean de Etnografie şi al Regimentului de Graniţă Caransebeş: doamna 
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Gumă  Nicoleta,  doamna  Puiu  Elisaveta,  domnul  Ardeţ  Adrian,  iar  consilieri  sunt 
domnul Ristache Costinel şi  domnul Poneţchi Petru Pavel. 

La  punctul  12,  avem numirea  Consiliului  de  Administraţie  şi  a  Comisiei  de 
Cenzori  la  Agenţia  de  Dezvoltare  Economico-Socială  Caraş-Severin.  După  lege, 
preşedintele Consiliului Judeţean este preşedintele acestui Consiliu de Administraţie, 
domnul  Sorin  Frunzăverde,  urmat  de  domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie, 
domnul vicepreşedinte Georgevici Iulian, domnul Smultea Traian, domnul Spânu Ion, 
domnul Ştefănescu Nicolae, domnul Grindeanu Nicolae, care fac parte din Consiliul de 
Administraţie. Din Comisia de Cenzori, s-a păstrat practic Comisia de cenzori care a 
fost şi în legislatura trecută, domnul Cozma Doru, domnul Duma Florin, doamna Hock 
Mărioara, iar membrii supleanţi ai Comisiei de Cenzori sunt domnul Zaberca Vasile 
Mircea şi domnul Vatzulik Boris.

Punctul  13 - „Proiect  de hotărâre  privind numirea unui  delegat  al  Consiliului 
Judeţean  în  comisia  de  analiză  a  contestaţiilor  privind  recrutarea-încorporarea 
constituită la nivelul judeţului Caraş-Severin”. La acest  punct, în urma negocierilor am 
hotărât ca domnul Mălăiescu Luca să facă parte. 

La punctul 14 – „Proiect  de hotărâre pentru modificarea Hotărârii  Consiliului 
Judeţean  Caraş-Severin  nr.35/2007  privind  aprobarea  Actului  Constitutiv  al  SC 
„Ecologica  Văliug”  SRL,  modificată,  persoana  desemnată  în  Adunarea  Generală  a 
Asociaţilor” este domnul coleg Magas Gheorghe.

La  punctul  15  –  „Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului 
Judeţean  Caraş-Severin  nr.36/2007  privind  aprobarea  Actului  Constitutiv  al  SC 
„Ecologica Oraviţa” SRL, modificată”,  propunerea este pentru domnul coleg Ştefan 
Sorin Iacob.

La  punctul  16  –  „Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului 
Judeţean  Caraş-Severin  nr.37/2007  privind  aprobarea  Actului  Constitutiv  al  SC 
„Ecologica Băile Herculane” SRL, modificată”, persoana desemnată este domnul coleg 
Brebu Iosif - Dănilă.

La  punctul  17  –„Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  nr.74/2003 
privind modificarea şi completarea Actului Constitutiv al SC „Drumuri şi Poduri” SA 
Caraş-Severin,  cu  modificările  ulterioare”.  Punctul  17,  fie  îl  lăsăm  fie  până  vine 
domnul preşedinte, fie îl aprobăm acum.

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Îl aprobăm acum.
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Va fi  tot  cu vot  secret,  nu este 

altceva. Actul Constitutiv se modifică, cu privire la reprezentanţii Consiliului Judeţean 
în Adunarea Generală a Acţionarilor de la SC „Drumuri şi Poduri” SA Caraş-Severin. 
În urma negocierilor fac parte următorii colegi: domnul Poneţchi Petru Pavel, domnul 
Novăcescu Toni, domnul Cotarcea Haralambie şi doamna Turnea Iustina.

La punctul 18 – „Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului 
Judeţean  Caraş-Severin  în  Adunarea  Generală  a  Acţionarilor  de  la  SC „Fabrica  de 
Produse Lactate” SA Oraviţa”, din Adunarea Generală a Acţionarilor vor face parte 
domnul Bîtea Constantin şi domnul consilier Chişărău Iacob.

La punctul 19 – „Proiect  de hotărâre pentru modificarea Hotărârii  nr.88/2004 
privind  aprobarea  Actului  Constitutiv  al  SC  „AQUACARAŞ”  SA,  cu  modificările 
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ulterioare”,  ca  reprezentant  al  Consiliului  Judeţean este  domnul consilier  Segărcean 
Petru Adrian.

La punctul  20 -  „Proiect  de hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului 
Judeţean nr.163/2005 privind aprobarea Actului Constitutiv al SC „SCHILIFT” SRL”, 
reprezentant al Consiliului Judeţean va fi domnul coleg Balaci Gheorghe Petru.

La punctul 21 – „Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului 
Judeţean  Caraş-Severin  în  Consiliile  de  Administraţie  ale  unităţilor  de  învăţământ 
special din judeţul Caraş-Severin”, vom avea ca reprezentanţi pe următorii colegi: la 
Şcoala Specială Reşiţa – domnul Cotarcea Haralambie; La Centrul Pilot de Educaţie 
Specială şi Recuperare pentru Copilul cu Handicap Primăvara Reşiţa – domnul Soran 
Gavril;  la  Şcoala  Specială  Bocşa  –  domnul  Segărcean  Petru  Adrian  şi  la  Şcoala 
Specială Caransebeş – domnul Magas Gheorghe.

La  punctul  22-  „Proiect  de  hotărâre  privind  desemnarea  unui  reprezentant  al 
Consiliului  Judeţean Caraş-Severin  pentru  a  face  parte  din  Comisia  de acreditare  a 
furnizorilor de servicii  sociale din judeţul Caraş-Severin”,  l-am prevăzut  pe domnul 
consilier Iosif Secăşan.

La punctul 23 – „Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii 
Consiliului  Judeţean Caraş-Severin  nr.128/2004  privind  continuarea  în  parteneriat  a 
proiectului  „Centrul  de  Resurse  Comunitare”,  pe  perioada  2004-2008”,  aici  este 
domnul consilier Grindeanu Nicolae.

La punctul 24 – „Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului 
Consultativ  al  Complexului  de  Servicii  Sociale  Comunitare  Destinat  Protecţiei 
Copilului Reşiţa”,  sunt domnul Soran Gavril şi domnul Zaberca Vasile Mircea.

La punctul 25 – „Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului 
Consultativ  al  Complexului  de  Servicii  Sociale  „Bunavestire”  Caransebeş”,  sunt 
domnul Ristache Costinel şi domnul Avram Silviu Dan.

La punctul 26 – „Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului 
Consultativ  al  Centrului  de  Primire  în  Regim  de  Urgenţă  a  Copilului  Reşiţa”, 
propunerile sunt pentru domnul Cotarcea Haralambie şi pentru domnul Spânu Ion.

La punctul 27 – „Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului 
Consultativ  al  Complexului  de  Servicii  „Casa  Noastră”  Zăgujeni”,  propunerile  sunt 
pentru domnul Poneţchi Petru Pavel şi pentru doamna Turnea Iustina.

La punctul 28 – „Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului 
Consultativ  al  Centrului  de  Plasament  „Apartamentul”  Reşiţa”,  avem  pe  domnul 
Bocşan Florentin şi pe domnul Ştefănescu Nicolae.

La punctul 29 – „Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului 
Consultativ al  Complexului  de Servicii  Sociale „Speranţa” Reşiţa”,  propunerile sunt 
pentru domnul Roşeţi Gheorghe şi domnul Radomir Nicolae.

La punctul 30 – „Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului 
Consultativ  al  Complexului  de Servicii  Sociale  „Sfânta Maria” Reşiţa”,  propunerile 
sunt pentru domnul Novăcescu Toni şi domnul Balaci Gheorghe Petru.

La punctul 31 – „Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului 
Consultativ  al  Complexului  de  Servicii  Sociale  Oraviţa”,  propunerile  sunt  pentru 
domnul Chişărău Iacob şi domnul Popescu Gheorghe.
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La punctul 32 – „Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului 
Consultativ  al  Centrului  de  Îngrijire  şi  Asistenţă  Oraviţa”,  propunerile  sunt  pentru 
domnul Sorin Ştefan Iacob şi pentru domnul Popescu Gheorghe.

La punctul 33 – „Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului 
Consultativ al Căminului pentru Persoane Vârstnice Reşiţa”, propunerile sunt pentru 
domnul Brebu Iosif - Dănilă şi domnul  Başag Viorel.

La punctul 34 – „Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului 
Consultativ  al  Căminului  pentru  Persoane  Vârstnice  Sacu”,  propunerile  sunt  pentru 
domnul Poneţchi Petru Pavel şi pentru domnul Cojocariu Ioan.

La punctul 35 – „Proiect  de hotărâre pentru modificarea Hotărârii  nr.89/2008 
privind desemnarea unui reprezentant din partea Consiliului Judeţean Caraş-Severin în 
Consiliul  de  Administraţie  al  Casei  de  Asigurări  de  Sănătate  a  Judeţului  Caraş-
Severin”,  propunem  ca  reprezentant  din  partea  Consiliului  Judeţean  pe  domnul 
Poneţchi Petru Pavel.

La punctul 36 – „Proiect de hotărâre privind desemnarea a doi consilieri judeţeni 
pentru a face parte din Comisia pentru vânzarea spaţiilor medicale proprietate privată a 
judeţului Caraş-Severin, respectiv din comisia de contestaţii”, propunem să facă parte 
din  comisia  de  vânzare  ca  titulari  pe  domnul  Magas  Gheorghe  şi  domnul  Roşeţi 
Gheorghe. Ca membrii supleanţi ai comisiei de vânzare îi propunem pe domnul  Başag 
Viorel şi domnul Avram Silviu Dan. La comisia de contestaţii îi propunem ca titulari pe 
domnul Zaberca Vasile Mircea şi domnul Smultea Traian, iar ca supleanţi pe domnul 
Popescu Gheorghe şi domnul Cojocariu Ioan.

Punctul 37 îl lăsăm până vine domnul preşedinte? Da.
Mai avem punctul 39, „Proiect  de hotărâre  privind reorganizarea Comisiei  de 

evaluare a persoanelor adulte cu handicap Caraş-Severin şi aprobarea Regulamentului 
de Organizare şi Funcţionare”. Aici v-aş ruga să-mi daţi voie să citesc propunerile care 
au fost făcute şi anume: domnul doctor Jenar Gheorghe-medic specialist, domnul Radu 
Ciprian  Albotă,  doamna  Rotariu  Marinela,  domnul  Boici  Ion  şi  domnişoara  Roşeţi 
Ramona Anemari.

La  punctul  40,  avem  „Proiectul  de  hotărâre  privind  aprobarea  participării 
judeţului Caraş-Severin la constituirea Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară pentru 
Managementul  Situaţiilor  de  Urgenţă  –  ADIVEST”.  Aici  conform  legii  domnul 
preşedinte face parte, ca preşedinte al Consiliului de Administraţie şi alt reprezentant 
din partea Consiliului Judeţean este domnul Avram Silviu Dan.

Acestea fiind spuse, am epuizat ceea ce trebuie să votăm la secret şi v-aş ruga să 
îmi permiteţi derulăm procesul.

Se trece la vot în ordinea strigării.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Vă  propun  să  trecem  la  vot  pentru 
punctele 37 şi 38, iar după aceea la 43 până la 48, ţinând cont că punctul 49 l-am scos 
de pe ordinea de zi.

*
Se trece la discutarea punctului 37 al ordinii de zi şi anume:
37.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Programului  de  restructurare  al  SC 

„Drumuri şi Poduri” SA Caraş-Severin.
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ideea este că dorim să privatizăm acest 
proiect şi această instituţie.

Domnul  consilier  Roşeţi  Gheorghe:  Noi  consilierii  de  la  PSD,  vrem  să  vă 
supunem atenţiei dumneavoastră şi colegilor noştri consilieri, câteva observaţii la acest 
proiect.  Acest  proiect  nu  rezolvă  decât  parţial  problema  acestei  societăţii.  Din  tot 
proiectul  de  restructurare  avem doar  o  măsură  concretă,  reducerea  personalului.  Se 
vorbeşte că s-ar duce la înlăturarea sau prevenirea unei stări de faliment, dar nu sunt 
concretizate  celelalte  măsuri.  Ori  noi  reducem  jumătate  personalul,  societatea  în 
continuare nu poate participa la licitaţii, nu poate să ia lucrări, nu poate să realizeze 
venituri, nu-şi încasează bani. Apreciem că aici ar trebui să dispuneţi un control, care să 
stabilească şi anumite responsabilităţi, cum s-a ajuns în situaţia aceasta. Noi suntem în 
principiu de acord cu restructurarea, dar v-am propune ca acest program să fie întregit 
cu toate măsurile care să conducă, să facă societatea viabilă, fie pentru privatizare, fie 
pentru a-şi continua activitatea. Vă mulţumesc.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Societatea n-a fost finanţată 2 ani de 
zile. N-a primit comenzi şi a avut un număr foarte mare de angajaţi, mult prea mare 
pentru ceea ce a fost finanţată. Eu vă propun această primă hotărâre, pentru că oricum 
vom reveni fie în octombrie, fie în noiembrie, cu un proiect de hotărâre care va viza 
privatizarea  societăţii.  Dar  nu  pot  începe  privatizarea,  fără  să  încep  restructurarea 
personalului. Am avut o experienţă foarte tristă. Sigur, eraţi dumneavoastră consilieri, 
eu nu eram. Nefinanţând-o, lucrările au fost de proastă calitate şi n-au fost în stare să 
ducă înainte  societatea.  A fost  un proiect,  nu ştiţi  domnul colonel,  de a  moderniza 
societatea, dar costa prea mult. Nu puteam expune Consiliul Judeţean la o asemenea 
investiţie, neştiind după aceea ce urma, în condiţiile în care ei nu pot primi lucrări de la 
noi direct, conform legi. Asta a fost marea problemă cu societatea. Am făcut o societate 
şi când spun am făcut, nu mă refer la acest consiliu sau cel precedent, mă refer la altul, 
după care n-a mai avut posibilitatea să primească fără licitaţie lucrări. Suntem într-un 
paradox cu ei, într-o situaţie paradoxală. Sunt ai noştri, dar de fapt participă ca orice 
altă societate comercială la licitaţii. Aceasta este problema de la drumuri. Pe de altă 
parte, vreau să vă spun că mai există o singură societate de drumuri care a rămas în 
România  în  proprietatea  Consiliului  Judeţean,  în  judeţul  Hunedoara,  dar  în  care  au 
investit enorm. Cred că suntem în situaţia în care trebuie să începem procesul ei de 
privatizare, aceasta este prima fază, această primă hotărâre. Ştiu, aveţi dreptate pe fond! 
Din nefericire nici nu am modernizat-o, am şi păstrat-o. N-am lăsat să fie serviciu al 
Consiliului  Judeţean  şi  aici  s-a  greşit.  Da?  Am făcut  o  societate  comercială  şi  am 
expus-o practic licitaţiilor. Asta e!

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Fără să fi dotat-o!
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Fără să fie dotată. Dar sigur, facem şi 

un audit. Oricum, vreau să vă spun că am început deja auditarea tuturor instituţiilor 
subordonate Consiliului Judeţean. Lipsa de fonduri mă determină să fac acest lucru. 
Nici un fel de gând vis-a-vis de ce-a fost anterior sau de proastă administrare.

Supun la vot art.  1 al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot  art.2  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.3  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.4  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.5  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 38 al ordinii de zi şi anume:
38.Proiect  de  hotărâre  pentru  aprobarea  Planului  judeţean  de  restructurare  a 

instituţiilor rezidenţiale pentru persoanele adulte cu handicap, pe anul 2008.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aici sunt observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.  1 al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.2  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.3  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 43 al ordinii de zi şi anume:
43.Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  statelor  de  funcţii  din  cadrul 

aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Am votat şi în şedinţa trecută o serie de 

asemenea hotărâri, care de fapt vizează abgradarea, ridicarea în grad pe măsură ce legea 
ne permite, a unor angajaţi din Consiliul Judeţean. Aici vreau să fiţi de acord să votăm 
această hotărâre sub rezerva primirii de către Consiliul Judeţean a avizului Agenţiei 
Naţionale a Funcţionarilor Publici care n-a venit încă.

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Este redactat, numai că este în mapă 
la domnul…

 Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este redactat favorabil, numai că nu a 
venit încă. Sub această rezervă vă propun să-l votăm ca să nu îngreunăm bunul mers al 
lucrurilor, pentru angajaţii Consiliului Judeţean. 
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Supun la vot art.  I al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II  al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 44 al ordinii de zi şi anume:
44.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin  nr.15/24.02.2006  privind  aprobarea  organigramei,  a  statelor  de  funcţii,  a 
Regulamentului cadru de organizare şi funcţionare şi a fişelor de evaluare a posturilor 
la  Direcţia  Generală  de  Asistenţă  Socială  şi  Protecţia  Copilului  Caraş-Severin,  cu 
modificările ulterioare.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Aici avem avizul Agenţiei Naţionale. 
Este aceeaşi motivaţie.

Supun la vot art.  I al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II  al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art. V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 45 al ordinii de zi şi anume:
45.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.167/2004 privind înfiinţarea Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului 
Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aceeaşi poveste, oameni tineri angajaţi 
care pot să primească un plus de salariu şi de încadrare.

Supun la vot art.  I al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II  al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art. V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art. VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 46 al ordinii de zi şi anume:
46.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.104/2004 privind înfiinţarea Direcţiei de Administrare a Domeniului Public 
şi Privat a  judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Este  aceeaşi  situaţie.  Ridicăm  în 
încadrare câteva posturi.

Supun la vot art.  I al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II  al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art. V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 47 al ordinii de zi şi anume:
47.Proiect  de hotărâre pentru modificare Hotărârii  Consiliului Judeţean Caraş-

Severin  nr.210/05.12.2006  privind  aprobarea  preluării  Centrului  de  Îngrijire  şi 
Asistenţă  Reşiţa,  din  subordinea  Consiliului  Local  al  Municipiului  Reşiţa,  cu 
modificările şi completările ulterioare.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Am  preluat  acest  centru  la  vremea 
respectivă şi modificăm din nou încadrarea unor funcţii. 

Supun la vot art.  I al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II  al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art. V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art. VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 48 al ordinii de zi şi anume:
48.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  planului  de  şcolarizare  la  Şcoala 

Populară de Arte şi Meserii Reşiţa, pe anul şcolar 2008-2009.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Este o activitate specifică Consiliului 

Judeţean.
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Supun la vot art.  1 al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt.

Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.2  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt.

Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.3  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt.

Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot  art.4  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu 
sunt.

Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt.

Se adoptă în unanimitate.
*

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Vă propun următoarea formulă de vot 
pentru proiectele de hotărâre care vizează nominalizarea pentru funcţiile de membri în 
Consiliile de Administraţie, respectiv Adunarea Generală a Acţionarilor. Vă propun să 
nu mai citesc toate articolele. Practic, nu am votat decât un singur buletin de vot. Pe 
baza rezoluţiei, a hotărârii Comisiei de numărare a voturilor, să votăm hotărârea pur şi 
simplu ştiind despre ce e vorba, fără articole, deci în ansamblu hotărârea. Sunteţi de 
acord? Cine este „pentru”? Se aprobă în unanimitate. 

Mai am o rugăminte, să-l  mandataţi pe domnul secretar Imbrescu şi pe mine, ca 
în  cazul  hotărârilor  Consiliului  Judeţean  de  la  punctele  39 şi  40  să  facem anumite 
corecţii pe text. Corecţii care să fie în baza legilor care reglementează aceste activităţi. 
Iar pentru punctele 41 şi 42, sigur informându-vă pe dumneavoastră, să stabilesc eu ca 
şi ordonator principal de credite, plafonul asocierii cu instituţiile pe care le stabilim. 
Plafonul va fi motivat printr-o informare în şedinţa din septembrie. O evaluare urmând 
să  fie  făcută  în  perioada  următoare  de  către  aparatul  de  specialitate.  Am  această 
rugăminte. Cine este „pentru”? Se aprobă în unanimitate. Vă mulţumesc.

Domnul consilier  Zaberca Vasile Mircea: Domnule preşedinte, un moment aş 
dori. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Te rog.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Vă rog şi cred că sunteţi de acord cu 

mine, să ni se comunice în scris, prin adresă, celor care facem parte din AGA, Consilii 
de Administraţie şi Comisia de cenzori. Eu ştiu de ce am spus chestia aceasta. Da? Vă 
rog să consemnaţi, vreau special.

Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Aceasta  este  procedură,  că  se  trimite 
fiecăruia.

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Eu doar mi-am exprimat o rugăminte.
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Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Se trimite hotărârea.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Da şi o adresă. În calitate de consilier 

am dreptul, să îmi justific activitatea, că fac un raport anual al activităţii.
Domnul  secretar  al  judeţului  Ion  Imbrescu:  În  fiecare  hotărâre  avem, 

„persoanele prevăzute la…”. Deci să trimitem hotărârea şi o adresă.
Domnul consilier  Zaberca Vasile Mircea: De acord domnul secretar, domnul 

conferenţiar. 
*

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Domnul  Bîtea,  dacă  mai  suntem în 
asemenea situaţii, pune domnule 3 tuşiere acolo!

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Şi 3 ştampile.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şi 3 ştampile. 
Domnul consilier  Zaberca Vasile Mircea: Prin aprobarea Consiliului Judeţean 

în plen, 3 ştampile.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Trecem în regulament.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Cu privire la regulament, astăzi puteam să 

votăm prin vot deschis. Am prevăzut şi alte modalităţi.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Sunt persoane.
Domnul  consilier  Ştefănescu  Nicolae:  Ba  da,  dacă  noi  stabilim  în  plenul 

Consiliului Judeţean că azi votăm persoane prin vot direct.  Prevedere în regulament 
există?

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Prevedere în regulament există, dar nu 
ştiu dacă nu sunt anumite cazuri contrare legii.

Domnul consilier Mălăiescu Luca Luca: Se putea vota şi cu pixul.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: În anul 1996 am avut o experienţă cu 

pixul şi de atunci punem ştampile.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Mai avem nişte informări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este timp.

*
Punctul 40 al ordinii de zi:
40.Proiect de hotărâre privind aprobarea participării  judeţului Caraş-Severin la 

constituirea Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară pentru Managementul Situaţiilor 
de Urgenţă – ADIVEST.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: A fost votat domnul Avram Silviu Dan 
cu 30 de voturi „pentru”. Cine este „pentru” hotărârea în ansamblu conform votului 
nostru? Se adoptă în unanimitate.

Sub rezerva numărării voturilor şi a faptului că dacă există anumite situaţii  în 
care anumiţi membri nu sunt votaţi, revenim luna viitoare cu un alt vot. Vă propun să 
votăm aşa cum v-am propus, cele 28 de hotărâri care reglementează practic participarea 
Consiliului Judeţean în aceste instituţii.

Punctul 10 al ordinii de zi:
10.Proiect de hotărâre privind numirea Consiliului de Administraţie al Muzeului 

Banatului Montan Reşiţa.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
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*
Punctul 11 al ordinii de zi:
11.Proiect de hotărâre privind numirea Consiliului de Administraţie al Muzeului 

Judeţean de Etnografie şi al Regimentului de Graniţă Caransebeş.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde: Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Punctul 12 al ordinii de zi:
12.Proiect de hotărâre privind numirea Consiliului de Administraţie şi a Comisiei 

de Cenzori la Agenţia de Dezvoltare Economico-Socială Caraş-Severin.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Punctul 13 al ordinii de zi:
13.Proiect de hotărâre privind numirea unui delegat al Consiliului Judeţean în 

Comisia de analiză a contestaţiilor privind recrutarea-încorporarea constituită la nivelul 
judeţului Caraş-Severin.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Punctul 14 al ordinii de zi:
14.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.35/2007 privind aprobarea  Actului  Constitutiv al  SC „Ecologica Văliug” 
SRL, modificată.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Punctul 15 al ordinii de zi:
15.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.36/2007 privind aprobarea Actului Constitutiv al SC „Ecologica Oraviţa” 
SRL, modificată.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*

Punctul 16 al ordinii de zi:
16.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin  nr.37/2007  privind  aprobarea  Actului  Constitutiv  al  SC  „Ecologica  Băile 
Herculane” SRL, modificată.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
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Punctul 17 al ordinii de zi:
17.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  nr.74/2003  privind 

modificarea şi completarea Actului Constitutiv al SC „Drumuri şi Poduri” SA Caraş-
Severin, cu modificările ulterioare.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Punctul 18 al ordinii de zi:
18.Proiect  de  hotărâre  privind  numirea  reprezentanţilor  Consiliului  Judeţean 

Caraş-Severin  în  Adunarea  Generală  a  Acţionarilor  de  la  SC  „Fabrica  de  Produse 
Lactate” SA Oraviţa.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Punctul 19 al ordinii de zi:
19.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii nr.88/2004 privind aprobarea 

Actului Constitutiv al SC „AQUACARAŞ” SA, cu modificările ulterioare.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Punctul 20 al ordinii de zi:
20.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean 

nr.163/2005 privind aprobarea Actului Constitutiv al SC „SCHILIFT” SRL.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Punctul 21 al ordinii de zi:
21.Proiect  de  hotărâre  privind  numirea  reprezentanţilor  Consiliului  Judeţean 

Caraş-Severin în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ special din 
judeţul Caraş-Severin.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Punctul 22 al ordinii de zi:
22.Proiect  de  hotărâre  privind  desemnarea  unui  reprezentant  al  Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin pentru a face parte din Comisia de acreditare a furnizorilor de 
servicii sociale din judeţul Caraş-Severin.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Punctul 23 al ordinii de zi:
23.Proiect  de hotărâre  pentru modificarea şi  completarea Hotărârii  Consiliului 

Judeţean  Caraş-Severin  nr.128/2004  privind  continuarea  în  parteneriat  a  proiectului 
„Centrul de Resurse Comunitare”, pe perioada 2004-2008, modificată.
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Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Punctul 24 al ordinii de zi:
24.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 

Complexului de Servicii Sociale Comunitare Destinat Protecţiei Copilului Reşiţa.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Punctul 25 al ordinii de zi:
25.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 

Complexului de Servicii Sociale „Bunavestire” Caransebeş.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Punctul 26 al ordinii de zi:
26.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 

Centrului de Primire în Regim de Urgenţă a Copilului Reşiţa.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Punctul 27 al ordinii de zi:
27.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 

Complexului de Servicii „Casa Noastră” Zăgujeni.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Punctul 28 al ordinii de zi:
28.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 

Centrului de Plasament „Apartamentul” Reşiţa.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Punctul 29 al ordinii de zi:
29.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 

Complexului de Servicii Sociale „Speranţa” Reşiţa.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Punctul 30 al ordinii de zi:
30.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 

Complexului de Servicii Sociale „Sfânta Maria” Reşiţa.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
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*
Punctul 31 al ordinii de zi:
31.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 

Complexului de Servicii Sociale Oraviţa.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Punctul 32 al ordinii de zi:
32.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 

Centrului de Îngrijire şi Asistenţă Oraviţa.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Punctul 33 al ordinii de zi:
33.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 

Căminului pentru Persoane Vârstnice Reşiţa.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Punctul 34 al ordinii de zi:
34.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al 

Căminului pentru Persoane Vârstnice Sacu.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Punctul 35 al ordinii de zi:
35.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  nr.89/2008  privind 

desemnarea  unui  reprezentant  din  partea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  în 
Consiliul de Administraţie al Casei de Asigurări de Sănătate a Judeţului Caraş-Severin.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Punctul 36 al ordinii de zi:
36.Proiect de hotărâre privind desemnarea a doi consilieri judeţeni pentru a face 

parte  din  Comisia  pentru  vânzarea  spaţiilor  medicale  proprietate  privată  a  judeţului 
Caraş-Severin, respectiv din comisia de contestaţii.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu. 
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Punctul 39 al ordinii de zi:
39.Proiect de hotărâre privind reorganizarea Comisiei de evaluare a persoanelor 

adulte  cu  handicap  Caraş-Severin  şi  aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi 
Funcţionare.
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu observaţiile pe care domnul secretar 
Imbrescu le va insera în această hotărâre. Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este 
„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Punctul 40 al ordinii de zi
40.Proiect de hotărâre privind aprobarea participării  judeţului Caraş-Severin la 

constituirea Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară pentru Managementul Situaţiilor 
de Urgenţă – ADIVEST.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Cu  aceeaşi  observaţie,  vis-a-vis  de 
completările domnului Imbrescu. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 41 al ordinii de zi şi anume:
41.Proiect de hotărâre privind participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin, în 

calitate  de  partener  la  co-finanţarea  şi  implementarea  proiectului  „Telemunca: 
Oportunitate  de  revalorizare  a  zonelor  rurale”,  realizat  cu  contribuţia  financiară 
nerambursabilă din partea Uniunii Europene.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Cu observaţia că mă mandataţi să fiu 
gestionarul evaluării pe care specialiştii o fac vis-a-vis de participarea noastră. 

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 42 al ordinii de zi şi anume:
42.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin nr.60/2007 privind aprobarea asocierii Consiliului Judeţean Caraş-Severin cu 
Inspectoratul Şcolar al judeţului Caraş-Severin şi autorităţile locale pentru cofinanţarea 
proiectului  „Şcoală  incluzivă  –  o  şcoală  pentru  toţi  şi  pentru  fiecare”,  realizat  cu 
contribuţia financiară nerambursabilă din partea Uniunii Europene.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Cu  observaţia,  că  vom  modifica 
expunerea de motive în care vom scrie, că de fapt este o suplimentare a participării 
Consiliului Judeţean la acest proiect. Cu alte cuvinte, de la 33 de mii de euro, cât deja 
am dat pentru acest proiect în mandatul trecut, la încă 8.000 de euro plus TVA –ul pe 
toată suma.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctelor 50, 51, 52, 53, 54, 55, 56, 57 ale ordinii de zi şi 

anume:
50.Informare  privind  constatarea  contravenţiilor  şi  aplicarea  sancţiunilor 

prevăzute de O.G. nr.43/1997, activităţi desfăşurate de persoane împuternicite în acest 
sens din cadrul Direcţiei  de Administrare a Domeniului  Public  şi  Privat  a judeţului 
Caraş-Severin.

51.Raport privind activitatea desfăşurată de Şcoala Populară de Arte şi Meserii 
Reşiţa în anul şcolar 2007-2008.
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52.Raport  de  activitate  al  Căminului  pentru  Persoane  Vârstnice  Reşiţa  pentru 
perioada 01.01.2007 – 31.12.2007. 

53.Raport  privind  activitatea  desfăşurată  în  Complexul  de  Servicii  Sociale 
„Speranţa” Reşiţa şi rezultatele obţinute în perioada 01.01.2007 – 31.12.2007.

54.Informare  cu  privire  la  participarea  unei  delegaţii  a  Consiliului  Judeţean 
Caraş-Severin la o reuniune de lucru privind proiectul „Studiu de fezabilitate pentru 
drumul local Vrsac – Markovac – graniţa cu România”, ce a avut loc la Vrsac, Serbia, 
în data de 27 iunie 2008.

55.Informare  privind participarea  unei  delegaţii  a  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin la întâlnirea de lucru desfăşurată la Vârşeţ, Republica Serbia în perioada 24-26 
iunie 2008 în cadrul proiectului „Centrul de informare a atracţiilor turistice BANAT la  
Gărâna”.

56.Informare  cu  privire  la  participarea  unei  delegaţii  a  Consiliului  Judeţean 
Caraş-Severin la sărbătorirea a 150 ani de la înfiinţarea liniei de circulaţie Jasenova – 
Vrsac, Serbia, în data de 20 iulie 2008.

57.Întrebări. Interpelări.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Dacă  la  aceste  informări  aveţi 

observaţii? Nu sunt.
 Doamnă consilier, domnilor consilieri, am avut o şedinţă lungă şi agitată, chiar. 

Vă mulţumesc  pentru  participare.  A fost  un exerciţiu  de forţă  pentru  că  trebuia  să 
demarăm aceste activităţi. Aş vrea un vot al dumneavoastră şi nu l-am supus la vremea 
respectivă, că sunteţi de acord ca în şedinţa următoare să prezentăm pentru fiecare din 
hotărârile  pe  care  le-am votat,  rezultatul  votului.  Cine  este  „pentru”?  Se  aprobă  în 
unanimitate. 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

         P R E Ş E D I N T E,                                  SECRETARUL JUDEŢULUI,

    dr. ing. Sorin Frunzăverde                                            dr. jr.  Ion Imbrescu

Red/Dact/FP/ 1 ex.
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